
 

Lellinge Beoerforening  

Referat af generalforsamling afholdt i  

Multihuset fredag den 17 november 2023 kl 19 

 
 

Velkomst v. formanden Brian Sørensen. 
 

1. Valg af dirigent: Ulla Nygaard blev valgt. 
Årsmødet er korrekt indkaldt. 
Dagsordenen blev godkendt. 
 

2. Marjun Husgard og Ole Hansen blev valgt som stemmetællere. 
 

3. .Formandens beretning. 
(vedlagt) 
Brian fortalte om beboerforeningens arbejde og arrangementer i det forgangne år. 
Vi havde shelter-indvielse i april. 
Seniorklubben har haft generalforsamling og der er kommet nye kræfter i deres 
bestyrelse. 
Søndagsmatine under beboerforeningen holder en pause men modtager gerne 
forslag til aktivitet. 
Sankt Hans afholdelse var en succes med mange deltagere. 
 
Beboerforeningen arbejder stadig med at få etableret et stisystem fra åsen til 
Lellinge. Der har været møde med Jonas Whitehorn og en fra kommunen. Intet er 
vedtaget. 
Beboerforeningen har også haft et forslag inde på kommunen ang trafikforholdene 
ved borgringen når der bygges et adventurecenter. 
 
Beboerforeningen afholder affaldsindsamling den 17. april 2024 
Vi arbejder stadig efter vores årshjul. 
 
Formandens beretning blev godkendt. 

 
4. Peter Friis fremlagde regnskab for året. 

Regnskabet blev godkendt. 
 

5. Der var ingen indkomne forslag. 
Formanden referede til sin årsberetning og at årshjulet nok ville ligne det forgangne 
år. Bestyrelsen vil arbejde videre med de aktiviteter der allerede er i gang 
(stisystemer, byforskønnelse, trafik m.v.) 
 

6. Bestyrelsen foreslår uændret kontingent (kr 125) for medlemskab af 
beboerforeningen 
(pensionister kr. 100). 
Hvis man også er medlem af Seniorklubben koster det yderligere kr. 100. 
(Det er en stigning fra tidligere kr. 75)   
 

7. Budgettet for næste år blev fremlagt og godkendt. 
Heraf fremgik at vedligehold af området ved shelterpladsen var en udgift til ekstern 
hjælp. 
Claus Funder tilbød derfor sin hjælp med græsslåning ved shelterpladsen, så 
beboerforeningen kan spare penge til det. 
Tak for det! 
 



 
 
 

8. Valg til bestyrelsen 
Preben og Susanne var på valg. De blev begge genvalgt.  
Danielle udtræder af bestyrelsen. 
Lars Sønderby indtræder i hendes sted. 
 

9. Valg af suppleanter 
Trod opfordring var der ingen i forsamlingen, der ønskede at stille op som 
suppleanter.  
Asger Hede fortsætter som suppleant. 
Kitty Mortensen foreslog at hvis beboerforeningen kommer i bekneb for arbejdskraft  
til nogle aktiviteter må vi efterlyse hjælp i de situationer. 
 

10. Valg af revisorer 
Torben Ellegaard og Gitte Ellegaard modtog begge genvalg. 
 

11. Valg af revisor suppleant 
Der blev ikke fundet en suppleant. 
 

12. Eventuelt 
a) Ole Hansen foreslår, at vi får en foredragsholder, der kan fortælle om svindel på 
nettet. 
b) Finde en person der kan hjælpe med at installere hjertestarter appen på folks 
forskellige devices. 
 
Kitty foreslår at beboerforeningen afholder et førstehjælpskursus, hvor hjælp til alle 
aldre er repræsenteret. 
 
Kitty fortælles desuden, at hun har lavet et excel ark hvor man kan kan se hvilke 
opgaver der skal gøres i Multihuset. Hun vil lægge arket på vores hjemmeside og 
folk kan byde ind på opgaverne. 
 
 Danielle fik blomster og tak for sit store arbejde i foreningen. Vi håber hun kommer 
tilbage igen. 

 

 

Referent  

Susanne Kirkeby 

 

 

 

 


